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خبر

درخواست »رئیس پلیس تهران«
 از قوه قضاییه؛

قاتل شهید مختوم نژاد در محل وقوع 
قتل به دار آویخته شود

6
رئیس پلیس تهران گفت: ما و خانواده شهید مختوم نژاد توقع 
داریم در کمترین زمان ممکن در محل به شهادت رساندن 
شهید، قاتل به دار مجازات آویخته شود، سردار حسین رحیمی 
فرمانده انتظامی تهران بزرگ در مراسم تشییع پیکر شهید 
عبدالجبار مختوم نژاد، اظهار کرد: امنیت یکی از اساسی ترین 
در تلاش  نظم همواره  برهم زنندگان  است،  مردم  نیازهای 
هستند آرامش جامعه را دچار اخلال کنند، در این شرایط باید 
مردان بزرگی باشند که از آسایش خود گذشته و امنیت را برای 
مردم برقرار کنند و نمونه مصداق این موضوع، شهادت دو نفر 

از پرسنل این نیرو در روز نهم مرداد بود.
وی افزود: شهید مختوم نژاد یکی از اشرار را به مرجع قضائی 
منتقل کرده بود، این شرور جانی در مسیر برگشت، از یک 
فرصت استفاده کرد و با چاقوی خودش که شاید جان ده ها 
مرد و زن را در زورگیر ی هایش به لرزه درآورده بود، اقدام به 

مضروب کردن این شهید کرد.
سردار رحیمی تصریح کرد: شهید مختوم نژاد، پس از مجروح 
شدن و در حالیکه خونریزی شدید داشت، ده ها متر با بدن 
چاقو خورده دنبال مجرم رفته و وی را رها نکرده و او را گرفته 
بود اما در حالیکه دیگر جان در بدن نداشت، مجرم متواری 

شد.
وی افزود: ما آروز داریم که در مسیر خدمت به اسلام، نظام 
و مردم جان خود را فدا کنیم، مجرمان آنقدر وقیح شده اند 
که با نخستین اقدام به روی ماموران امنیت سلاح می کشد، 
در هیچ جای دنیا اینگونه نیست، در کشور ما هزینه جرم 
به شدت پایین و امروز بدون تعارف به شدت کمتر شده 
است، باید با برخی از مجرمان برخورد صریح، جدی و قاطع 
شود، مجرمان اکنون کمتر احساس ترس می کنند که نباید 

اینگونه باشد.
وی افزود: شهید مختوم نژاد بسیاری از روزها، روزه و حافظ ده 
جزو قرآن کریم بود؛ ما جان ناقبلی داریم که اثبات کرد ه ایم 
این جان را برای برقرای امنیت فدا خواهیم کرد و از مرگ و 

شهادت نمی هراسیم.
سردار رحیمی ادامه داد: دشمنان بداند، سربازان ولایت برای 
امنیت و آرامش مردم، حتی بهترین جوانان خود را تقدیم 
می کنند اما اجازه نمی دهند کوچکترین خللی در امنیت ایجاد 

شود، ما عقب نمی نشینیم.
وی با تاکید بر اینکه با شدیدترین وجه با مجرمانی که 
امنیت مردم را هدف قرار گرفته اند، برخورد می کنیم، گفت: 
ما کمتر از ۱۰ ساعت قاتل شهید مختوم نژاد را که بیش از 
۶ مکان را جابه جا کرده بود، بازداشت کردیم؛ وی اکنون 
در اختیار پلیس است و ما و خانواده وی توقع داریم در 
کمترین زمان ممکن در محل به شهادت رساندن شهید 

مختوم نژاد به دار مجازات آویخته شود.

حوادث انتظامی

از  چمران،  به  ای  نامه  در  بذرپاش  مهرداد 
کاندیداتوری شهرداری تهران به نفع جبهه انقلاب 
شرح  به  بذرپاش  مهرداد  نامه  متن  داد،  انصراف 

زیر است: 
باسلام  چمران  مهندس  آقای  جناب  گرامی  »برادر 

انقلاب  جبهه  در  انسجام  ضرورت  به  نظر  تحیت؛  و 
در  خدمت  برای  را  خود  که  دلسوزانی  حضور  نیز  و 
شهرداری تهران عرضه کرده اند، و ضمن تشکر از حسن 
اینجانب،  به  تهران  اعضای منتخب شورای شهر  نظر 
بدینوسیله انصراف خود را از حضور در این عرصه اعلام 

انجام دهید  را  انتخاب  بهترین  امیدوارم  می نمایم و 
که واقعا در شأن شهروندان شریف تهران باشد و در 
خدمت به این مردم خوب و قدرشناس، از هیچ تلاشی 
فرونگذارد. و آخر دعوانا ان الحمدلله رب العالمین. برادر 

کوچک شما - مهرداد بذرپاش«

اجتماعی  تأمین  سازمان  مدیرعامل  سالاری  مصطفی 
به 45  وظیفه خدمت  اجتماعی  تامین  گفت: سازمان 
میلیون نفر را بر عهده دارد و خدمات بیمه ای و درمانی را 
به این جمعیت بزرگ که نیمی از جمعیت کشور هستند 

را برعهده دارد.
جمهوری  ریاست  حمایت  و  دستورات  افزود:  وی 
پوشش  تحت  شریف  جامعه  به  خدمات  ارتقاء  برای 
تأمین اجتماعی همواره مورد توجه بوده است. نسخه 
بزرگترین  از  بزرگی است و یکی  الکترونیک کار بسیار 

طرح های تحول دیجیتال در کشور است که با اجرای آن 
امروز در همه جای کشور امکان نسخه نویسی و نسخه 
پیچی الکترونیک فراهم شده و چاپ دفترچه های کاغذی 

از اسفند سال گذشته متوقف شده است.
مدیرعامل سازمان تأمین اجتماعی گفت: با تأکید ریاست 
محترم جمهوری ارائه خدمات درمانی رایگان برای سه 
گروه از بیمه شدگان تأمین اجتماعی در مراکز درمانی 
دولتی محقق شده است. گروه اول بیمه شدگان سالمند 
هستند که در همه بیمارستان های دولتی سراسر کشور 

خدمات درمانی رایگان دریافت می کنند.
سالاری افزود: گروه دوم بیمه شدگان شهرهای فاقد مرکز 
درمانی تأمین اجتماعی هستند که می توانند بدون شرط 
سنی از خدمات درمانی رایگان در مراکز درمانی دولتی 

استفاده کنند.
وی ادامه داد: گروه سوم بیماران خاص و بیماران مبتلا 
به بیماری های مزمن و صعب العلاج هستند که این 
عزیزان نیز از خدمات درمانی رایگان و در برخی گروه ها 
استفاده  دولتی  مراکز  در  رایگان  به  نزدیک  خدمات  از 

می کنند.
از  اجتماعی  تأمین  سازمان  مطالبات  دریافت  سالاری 

دولت را زمینه ساز اجرای موفق این برنامه ها برشمرد و 
گفت: انجام این کارها با عنایت ریاست محترم جمهوری 
برای واگذاری 140 هزار میلیارد تومان از مطالبات سازمان 
تأمین اجتماعی محقق شده است و از جمله واگذاری 
89 هزار میلیارد تومان که در هفته گذشته نهایی شده 
است پشتوانه این سازمان برای ارتقاء و توسعه خدمات 

به جامعه تحت پوشش است.
مدیرعامل سازمان تأمین اجتماعی متناسب سازی حقوق 
بازنشستگان را از دیگر اقدامات ارشمند انجام شده در این 
سازمان برشمرد و گفت: این برنامه نیز با دریافت مطالبات 
از دولت محقق شده است و حقوق بازنشستگان عزیز در 
ابتدای سال 1400 نسبت به سال 98 یعنی در مدت 13 
ماه دو نیم برابر شده و این افزایش حقوق بی سابقه باعث 

رضایتمندی این عزیزان شده است.
سالاری افزود: در حوزه درمان تأمین اجتماعی نیز 29 
پروژه درمانی از جمله یک بیمارستان به بهره برداری 
رسید و 42 پروژه دیگر نیز شروع به ساخت و تجهیز 
می شود تا با این اقدامات ارزشمند زمینه توسعه خدمات 
تأمین اجتماعی به جامعه شریف کارگران و بازنشستگان 

فراهم شود.

وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی ضمن موافقت با 
درخواست استعفای پیرحسین کولیوند از ریاست سازمان 
اورژانس کشور، پیمان صابریان را به عنوان سرپرست این 
سازمان منصوب کرد، کولیوند از مرداد سال ۱۳۹۵ ریاست 
سازمان اورژانس کشور را برعهده دارد، نمکی همچنین 
در حکمی دکتر پیمان صابریان رییس اورژانس تهران 

به عنوان سرپرست سازمان اورژانس کشور منصوب کرد.
است:  آمده  صابریان  به  بهداشت  وزیر  حکم  متن  در 
بعنوان  جنابعالی  اجرایی  و  علمی  سوابق  به  توجه  با 
سرپرست سازمان اورژانس کشور منصوب می شوید. امید 
است با لطف پروردگار و استفاده از کلیه ظرفیت ها در 

اداره آن مجموعه بسیار مهم، موفق باشید.

در نامه ای به چمران؛

انصراف بذرپاش از کاندیداتوری شهرداری تهران به نفع جبهه انقلاب

»مدیرعامل سازمان تأمین اجتماعی« خبر داد:

خدمات درمانی رایگان برای ۳ گروه از بیمه شدگان تأمین اجتماعی

صابریان سرپرست شد؛ 

نمکی استعفای رییس اورژانس کشور را پذیرفت

در پی نامه وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی به رهبر 
معظم انقلاب اسلامی در خصوص موج سهمگین و پنجم 
کرونا و پیشنهاد تعطیلی دو هفته ای برای کاهش چرخش 
ویروس و بار بیمارستانها، رهبر معظم انقلاب اسلامی از 
رئیس جمهور خواستند این موضوع در ستاد ملی کرونا 

بررسی شود و هر اقدامی که لازم است انجام گیرد.
در مرقومه رهبر انقلاب اسلامی خطاب به آقای روحانی 
محترم  وزیر  هشدار  »پیرو  است:  آمده  رئیس جمهور 
بهداشت، درمان و آموزش پزشکی و پیشنهاد تعطیلی 
بخاطر بیماری همه گیر، مقتضی است این موضوع در ستاد 
ملّی کرونا مطرح و بررسی شود و هر اقدامی که لازم است 

انجام گیرد«.
از  انقلاب پس  آقای دکتر نمکی در نامه خود به رهبر 
فشار  و  بیماری  گسترش  زمینه های  و  علل  برشمردن 
امکانات  آوردن کلیه  به صحنه  بر کادر درمان،  سنگین 
کشور برای مقابله جدی با این پدیده را ضروری دانست 
و نوشت: »شاید دو هفته تعطیلی جدی و ایستادگی و 
بکارگیری نیروهای نظامی و انتظامی و برخورد با شکستن 
پروتکل ها بتواند تا حد قابل توجهی از چرخش ویروس و 

بار بیمارستان ها و فشار نفس گیر بر همکاران ما بکاهد«.
رونوشت دستور رهبر انقلاب اسلامی برای رئیس جمهور 

منتخب نیز ارسال شده است.

پیرو پیشنهاد »وزیر بهداشت« در خصوص تعطیلی بخاطر کرونا انجام شد؛

دستور رهبری برای بررسی تعطیلی دو هفته ای کشور 

خبر اول

شهری

رفاه و تعاون

بهداشت و سلامت

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 
شهید فیروز شیخ حسنی  را گرامی می دارد
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اجتماعی

پس از گرد و خاک ها و حواشی ای که پیرامون طرح موسوم 
به »صیانت از حقوق کاربران فضای مجازی« از سوی برخی از 
دوستان در داخل و همه دشمنان در خارج به پا شد، آن قدر 
فضا غبارآلوده شد که جوهره اصلی طرحی بسیار ارزشمند که 
می تواند کشور و ملت را از محاصره رسانه ای دشمن دست 
کم در فضای سایبری نجات دهد اصلا دیده نشد. طرحی که 
مدت هاست روی آن فکر شده و زیرساخت های اعمال آن 
از مدت ها پیش در حال احداث است تا هم روان و اذهان  
ملت را پناهگاهی مطمئن از کید و مکر و تیرهای زهرآلود 
رسانه ای شیاطین و دشمنان پیدا و پنهان این کهن بوم شود 
و هم فضایی امن برای تولید محتوا و مالکیت آن و از همه 
مهم تر کسب و کارهای قابل اعتماد برای مردم باشد که قطعا 
در جنگ اقتصادی که بر ما تحمیل شده تحولی بزرگ ایجاد 
خواهد کرد. طرحی که بواقع دین و دنیای ملت رشید ایران را 
در هاله ای از امنیتی ایجابی و غیرسلبی خواهد برد. طرحی 
کاملا استراتژیک و با راهکارهایی راهبردی به دور از تاکتیک 
ها و راه کنشگری های غالبا سلبی و کم ارزش سابق چون 
فیلتر کردن که همگان می دانیم هیچ رهاوردی نداشته و 
حتی تاثیر معکوس هم داشته است. بدبختانه اعتبار! چنین 
جنجال دشمن شادکنی پیرامون این طرح عظیم و ملی، به 
تمامی از آن مجلس محترم است که به شکلی واقعا زمخت و 
گل درشت و بدون رعایت بدیهیات اغناع سازی ملی احتمالا 
به هدف گرفتن پز انقلابی! وارد عرصه شد و چنان آب را 
گل آلود کرد که دیگر فهم اینکه روزی در این برکه آب زلالی 
هم بوده حتی برای برخی دوستان هم ممکن نبود و همان 
شد که دیدید و دیدیم. من نمی دانم چه استعداد عجیبی 
در برخی مسئولان محترم است که می توانند حتی نقاط 
قوت کشور و انقلاب را هم در ذهن مردم حقیر کنند و واقعا 
پرسش اینجاست که با بودن چنین مسئولان بی بصیرتی، 
واقعا دشمنی کردن با این ملت چقدر می تواند سخت و پر 
هزینه! و واجد خلاقیت و نبوغ باشد وقتی خودمان با دست 
خودمان برای هجوم رسانه ای دشمن کوچه باز می کنیم 
و ضریب تهیه می بینیم و اینچنین خودزنی های دردناکی 

برپا می کنیم؟ 

القصه:

اهمیت موضوع پدافند رسانه ای دشمن که یکی از ارکان 
اصلی آن، مدیریت فضای مجازی است - مدت هاست از 
مقام  آن  راس  در  و  نظام  بزرگان  و  دلسوزان  دغدغه های 
معظم رهبری بوده است و ایشان بارها به اهمیت استراتژیک 
و راهبردی این مسئله به اشکال مختلف در سخنانی که با 
مسئولان و مردم داشته و حتی در »بیانیه گام دوم انقلاب« 
آینده هست  در  کشور  مسیر  تعیین  راهبردی«  »سند  که 
پرداخته اند. ایشان به دفعات از لزوم نگاه جامع و کارشناسانه 
داشتن به بحث مدیریت کلان این فضا و حتی عبور از نگاه 

های راهکنشی و تاکتیکی و مقطعی سخنانی داشته اند که 
ذکر برخی از آن برای مطلع بحث خالی از لطف نیست:

»فضای مجازی بدون اختیار ما، از بیرون از اختیارِ ما دارد 
یک  مجازی  فضای  است.  این  بحث  می شود؛  مدیریّت 
چیزی نیست که آدم بتواند مثل یک آب روانی هر جور 
که می خواهد از آن استفاده بکند؛ دیگران دارند این آب را 
به یک سمتی که خودشان می خواهند هدایت می کنند؛ 
آن ها دارند مدیریّت می کنند این فضا را، خب، وقتی که 
ما می دانیم کسانی از بیرون دارند فضای مجازی را ـ که ما 
هم دست اندرکارش هستیم و مبتلابهِ ما است ـ هدایت 
می کنند و مدیریّت می کنند، ما نمی توانیم بی کار بنشینیم 
در مقابل او؛ ما نمی توانیم مردممان را که با فضای مجازی 
ارتباط دارند، بی پناه رها کنیم در اختیار آن مدیری که دارد 
پشت پرده، فضای مجازی را اداره می کند.« )بیانات مورخه 2 

شهریور 1399(
»دشمن« از لحاظ فضای مجازی آرایش جنگی گرفته؛ در 
مقابل این دشمنی که آرایش جنگی در مقابل ملت ایران 
گرفته، ملت ایران بایستی آرایش مناسب بگیرد، باید خودش 

را آماده کند.« )بیانات مورخه 11 اردیبهشت 1398(

»فضای مجازی، حقیقتاً به قتلگاه نوجوانان و جوانان شده 
بدل است. منطقه عظیمی از این فضا اکنون در دست دشمن 
بتارانید.«  و  برانید  از فضای مجازی  را  باید دشمن  است، 

)بیانات مورخه 19 آبان 1395(

»متأسفانه در فضای مجازی کشور ما هم که آن رعایت های 
لازم با وجود این همه تأکیدی که من کردم صورت نمی گیرد 
و در یک جهاتی واقعاً ول است، که بایستی آن کسانی که 
مسئول هستند حواسشان باشد. همه کشورهای دنیا روی 
فضای مجازی خودشان دارند اعمال مدیریت می کنند )در 
حالی که( ما افتخار می کنیم به اینکه ما فضای مجازی را 
ول کرده ایم، این افتخار ندارد؛ این به هیچ وجه افتخار ندارد. 
فضای مجازی را بایستی مدیریت کرد...، نباید این وسیله را 
در اختیار دشمن گذاشت که بتواند علیه کشور و علیه ملت 

توطئه کند.« )بیانات نوروزی مورخه اول فروردین 1400(

از این دست سخنان ، فراوان می شود در کلام رهبری یافت 
که بر لزوم مدیریت فضای مجازی هدایت آن به مسیر درست 
و پرهیز از ولنگاری در مورد آن زنهار داده اند اما آیا منظور 

ایشان بستن این فضا و سیاستی بوده که تا به امروز به 
شکلی غلط اعمال شده است؟ با نگاهی به سخنان ایشان می 
بینیم چنین نیست و حتی این کار را »بی عقلی« دانسته اند 

.جایی که ایشان فرموده اند:

»ما نمی گوییم این راه )اینترنت( را ببندید؛ نه، اینکه بی عقلی 
باز  است. یک کسانی نشسته اند، فکر کرده اند، یک راهی 
خودشان  به قول  و  مجازی  فضای  این  به عنوان  کرده اند 
سایبری؛ خیلی خب، از این استفاده کنید منتها استفاده ی 
می کنند؛  درست  استفاده ی  دارند  دیگران  بکنید؛  درست 
بعضی از کشورها طبق فرهنگ خودشان این دستگاه ها را 
قبضه کرده اند، ما چرا نمی کنیم؟ چرا حواسمان نیست؟ چرا 
رها می کنیم این فضای غیرقابل کنترل و غیرمنضبط را؟ « ) 

بیانات مورخه 13 اردیبهشت 1395(

پس آنچه رهبری و دلسوزان ملت چه در جبهه انقلاب و در 
جبهه ایران دوستان که دغدغه های ملی و فرهنگی و سیاسی 
و اقتصادی همسو دارند، نه بگیر و ببندهای بی حاصل چون 
فیلتراسیون سایت هاست که بردن فضای مجازی به  سمت 

و سوی ایجاد بستری است که دشمنان وجودی این آب و 
خاک نتوانند در آن، اذهان ملت را بیش از نیروهای خیرخواه 
و وطن خواه در ید قدرت خود داشته باشند و آن را به ابزاری 
جنگی در هجمه چند لایه و هیبریدی ای که امروز علیه 
تمامیت و کیان ملی و عقیدتی این مرز و بوم در جریان 

است تبدیل کنند.
اما شاه بیت آنچه در این طرح مد نظر است به نظر نگارنده: 
شکستن جریان انحراف و به خصوص جریان »تحریف« است 
که به تحقیر و سیاه نمایی همه جانبه کشور و ملت پرداخته 
و روان و اذهان ملت را در محاصره و چمبره یاس و نا امیدی 
فرو برده و دشمن را برای ملت بزک می کند و در یک کلام 
برای »تحریم« دشمن، بستر تاثیرگذاری و ضریب دهی همه 
جانبه ایجاد کرده است. جریانی که یا به دنبال نا امیدی ملت 
و حاکمیت از داشته های فراوان ملی است و یا در حال 
دوست نمایی از دشمن است و یا از دشمن غولی شکست 
ناپذیر تصویرسازی می کند و ترس در دل مردم از آن می اندازد 
تا در نبردی که با این دشمن قدار داریم و به روزهای نهایی 
اش هم نزدیک می شویم، دست بالاتر را به دشمن هبه کند.
جریانی که به قول رهبری اگر شکست بخورد تحریم های 

دشمن هم شکست خواهد خورد.
اما بعد از این ها که گفتم باید ببینیم آیا بستر چنین پروژه 
عظیمی مهیاست و یا قرار است کما فی السابق با برخی 
کارهای نمایشی ماستمالی شود؟ از ظواهر امر بر می آید 
این بار مدیریتی تمام عیار پشت روایت این داستان قرار 
گرفته و کارهای بزرگی از مدت ها قبل کلید خورده و به 
سرانجام رسیده و یا در حال رسیدن است که تحقق این امر 
بزرگ را در دسترس قرار داده است. توسعه اینترنت ملی که 
حالا وارد فازهای نهایی اش می شود و یا ساخت و پرداخت 
یک موتور سرچ بسیار کار آمد چون »ذره بین« که کارکردی 
همپای گوگل دارد و احتمالا نسخه ای بومی شده باشد از 
موتور سرچ چینی قدرتمند »بایدو« و یا توسعه کارآمد پیام 
رسان هایی داخلی ای چون »روبیکا« از جمله کارهایی است 
که انجام شده و نشان از آماده شدن زیر ساخت برای اجرای 
فاز نهایی طرح بزرگ »صیانت از حقوق کاربران در فضای 
مجازی« دارد. ضمن اینکه قطعا در این طرح دست بازی 
برای رقبای شبکه های اجتماعی غربی که در کشورهای 
دیگر چون روسیه و چین و هند و برخی کشورهای اروپایی 
توسعه پیدا کرده و امروز همپای شبکه های اجتماعی غربی 
و جریان اصلی! در فضای سایبری موجود است دیده شده 
و در نظر گرفته شده است. کاری که قطعا فضای سایبری 
از انحصار شبکه های اجتماعی غربی و جریان  را  کشور 
اصلی کنترل اطلاعات بیرون می آورد و کشور و ملت را وارد 
فضایی باز تر و بسیار کمتر تحریف شده جریان اطلاعات 

قرار می دهد.
البته بطور قطع این طرح ضعف های خود را هم خواهد 
داشت که باید توسط منتقدان دلسوز گفته شود تا با چکش 
کاری آن ضعف هایش روز به روز کمتر شود و به کمال نزدیک 
تر شود اما کلیت امر و اجرای آن - دیگر یک ضرورت حیاتی 
برای کشور است که می رود تا ما را در مقابل یکی از بزرگترین 

آفات رسانه ای که مبتلا به آن بودیم مصون کند.
در نهایت، گرچه صحبت در باب این موضوع بسیار است و 
می شود در باب زوایای کثیر آن، سطور بسیاری را قلمی 
کرد، اما برای جلوگیری از اطاله کلام و خسته نشدن مخاطب 
عزیز از این مقال، تا همینجا را فعلا کافی می دانم و صحبت 
های بیشتر و تکمیلی را به گفتارهای دیگری واگذار خواهم 
کرد که در موعدش، یا از سوی بنده و یا از سوی همکاران 
دیگر، خدمت شریفتان عرضه خواهیم کرد. نیک انگاشتم برای 
حسن ختام و تکمیل کلام،  باز هم به سراغ کلام رهبری ولی 
این بار در »بیانیه گام دوم انقلاب« برویم تا یکبار دیگر بر 

اهمیت موضوع، وقوف و اشراف بیشتری پیدا کنیم:
»شما جوانان باید پیشگام در شکستن این محاصره تبلیغاتی 
باشید. در خود و دیگران نهال امید به آینده را پرورش دهید. 
ترس و نومیدی را از خود و دیگران برانید. این نخستین و 
ریشه ای ترین جهاد شماست... . )جوانان( اجازه ندهند که 
جهنمی ها مردم را با زور و فریب جهنمی کنند. ابزارهای 
رسانه ای پیشرفته و فراگیر )فضای مجازی(، امکان بسیار 
خطرناکی در اختیار کانون های ضدمعنویت و ضداخلاق نهاده 
است و هم اکنون تهاجم روزافزون دشمنان به دل های پاک 
جوانان و نوجوانان و حتی نونهالان با بهره گیری از این ابزارها 
را به چشم خود می بینیم... در دوره پیشِ رو باید دراین باره ها 
برنامه های کوتاه مدت و میان مدت جامعی تنظیم و اجرا 

شود.« )بیانیه گام دوم انقلاب مورخه 22 بهمن 1397(

»صیانت« از امنیت سایبری ملت؛

شکستن محاصره رسانه ای دشمن و شکست جریان »تحریف«

دیدگاه

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »عباس صفرپور«
- شهید مدافع سلامت - را گرامی می دارد

رضا تواضعی

  نویسنده

شاه بیت آنچه در این طرح مد نظر است به نظر نگارنده: شکستن جریان انحراف و به خصوص جریان »تحریف« است که به تحقیر و سیاه 
نمایی همه جانبه کشور و ملت پرداخته و روان و اذهان ملت را در محاصره و چمبره یاس و نا امیدی فرو برده و دشمن را برای ملت بزک می کند و در 

یک کلام برای »تحریم« دشمن، بستر تاثیرگذاری و ضریب دهی همه جانبه ایجاد کرده است. جریانی که یا به دنبال نا امیدی ملت و حاکمیت از داشته های 
فراوان ملی است و یا در حال دوست نمایی از دشمن است و یا از دشمن غولی شکست ناپذیر تصویرسازی می کند و ترس در دل مردم از آن می اندازد 

تا در نبردی که با این دشمن قدار داریم و به روزهای نهایی اش هم نزدیک می شویم، دست بالاتر را به دشمن هبه کند.
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سه شنبه 12 مرداد 1400-  شماره  805

استان ها

لرستان

گیلان

که  این  به  اشاره  با  بهداشت  وزیر  مشاور  ابرازه،  علی 
تزریق واکسن کرونا  تاحد زیادی مرگ و میر  را کاهش 
می دهد، گفت: گسترش روند واکسیناسیون و استقبال 
جدید  پیک  گیری  شکل  از  می تواند  آن  از  قم  مردم 

جلوگیری کند.
بحث  در  سنی  گروه های  کاهش  به  اشاره  با  او 
واکسیناسیون استان قم گفت: در حال حاضر افراد ۵۰ 
سال به بالا می توانند با مراجعه به مراکز منتخب نسبت به 

تزریق واکسن کرونا اقدام کنند.

مشاور وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی گسترش 
از  یکی  را  خودرویی  صورت  به  واکسن  تزریق  مراکز 
اولویت های استان قم به منظور جلوگیری از تجمع بیان 
کرد و افزود: برای موفقیت در اجرای برنامه واکسیناسیون 
باید روند واکسیناسیون در کوتاه ترین زمان ممکن انجام 

شود.
او افزود: برای رسیدن به این شرایط و موفقیت در اجرای 
طرح واکسیناسیون باید همه امکانات استان قم به مدت 

سه هفته بسیج شوند.

ابرازه با اشاره به این که تزریق واکسن کرونا  تا حد زیادی 
را کاهش می دهد  از کرونا   ناشی  وا مرگ و میر  ابتلا 
،گفت: با گسترش روند واکسیناسیون و استقبال مردم 
قم از آن می توانیم در آینده شرایط بهتری داشته باشیم و 

از شکل گیری پیک های احتمالی بعدی جلوگیری کنیم.
او افزود: در حال حاضر حدود ۱۳۰ تن بر اثر ابتلا به کرونا 
بستری  قم  درمانی  مراکز  ویژه  مراقبت های  بخش  در 
هستند که هیچکدام از این افراد دریافت کننده واکسن 

کرونا نبوده اند.

»مشاور وزیر بهداشت« بیان می کرد:

واکسن کرونا تاحد زیادی مرگ و میر را کاهش می دهد

ویروس  پنجم شیوع  پیک  اوجِ  در  متاسفانه کشورمان 
از  توجهی  قابل  تعداد  روزانه  و  است  گرفته  قرار  کرونا 
هم وطنانمان، به علت ابتلا به این ویروس منحوس، جان 
خود را از دست می دهند، اما باتوجه به شرایط بحرانی 
دهنده،  هشدار  وضعیت  این  مدیریت  کشور،  در  کرونا 
افزایش سرعت واکسیناسیون جامعه هدف در  نیازمند 

سراسر کشور  است.
امر  در  کشور،  سطح  در  که  استان هایی  از  یکی 
واکسیناسیون پیش رو می باشد و عملکردِ شایسته تقدیری 
به  واکسیناسیون  سرعت بخشی  و  تسهیل  جهت  در  را 
بهترین نحو ممکن داشته، استان البرز بوده است، استانی 
که با تلاش و همتِ بی نظیر دانشگاه علوم پزشکی البرز و 
دیگر مدافعان سلامت، اقداماتِ شایسته ای را در مقابله با 

ویروس کرونا به مرحله اجرا و عمل رسانده است.
»دکتر شهاب معینی مستوفی«، معاونت بهداشت دانشگاه 
علوم پزشکی البرز، طی گفت وگویی اختصاصی با روزنامه 
در  واکسیناسیون  شرایط  درخصوص  هوادار«،  »دنیای 

استان البرز، توضیحاتی ارائه داد.
گفت:  البرز،  پزشکی  علوم  دانشگاه  بهداشت  معاونت 
واکسیناسیون گروه های شغلی پرخطر، گروه های سنی و 
سایر افراد واجد شرایط، مطابق سند ملی و هم زمان با 

سراسر کشور در استان البرز در حال انجام می باشد.
دسترسی  تسهیل  منظور  به  افزود:  مستوفی  دکتر 
شهروندان در سراسر استان، تاکنون ۲۱ پایگاه تجمیعی 
واکسیناسیون راه اندازی و تجهیز شده است، همچنین 
شایان ذکر است، در این پایگاه ها، روزانه حدود 600 نفر از 
کارشناسان بهداشتی در قالب 200 تیم واکسیناسیون در 

حال ارائه خدمات، به مراجعین محترم می باشند.
معاونت بهداشت دانشگاه علوم پزشکی البرز، خاطرنشان 
اینها در حالی است، که تعداد 4 پایگاه تجمیعی  کرد: 
فرهنگیان  برای  اختصاصی  صورت  به  واکسیناسیون 
گرامی استان، از هفته گذشته امر واکسیناسیون این قشر 
فرهیخته را آغاز نموده و تمام سعی و تلاش کارشناسان 
از مهرماه حدود، 27000  قبل  تا  که  است  این  بهداشت 
نفر، کارکنانِ آموزش و پرورش هر دو دوز واکسن کرونا 

را دریافت نمایند.

وی تصریح کرد:  واکسیناسیون گروه دیگری از مشاغل، 
نقل  رانندگان حمل  رسید،  اتمام  به  در هفته گذشته  
عمومی، شامل رانندگان تاکسی و اتوبوس های شهری و 
بین شهری، از جمله اقشارِ گروه های پرخطر بودند، که 
حدود 10000 نفر از این تلاشگران، دوز اول واکسن خود را 

دریافت نمودند.
دکتر شهاب معینی مستوفی بیان کرد: همچنین بر اساس 
برنامه ریزی های انجام شده، در ستاد ملی مقابله با کرونا 
از صبح روز  دوشنبه، واکسیناسیون کارکنان شبکه بانکی 

استان البرز نیز آغاز گردید.
بیان  البرز  پزشکی  علوم  دانشگاه  بهداشت  معاونت 
تمام  از  استفاده  با  گروه های سنی  واکسیناسیون  کرد: 
ظرفیت های موجود، در مراکز بهداشت و در مناطق شهری 
و روستایی استان ادامه دارد و علاوه برای این عزیزان 
از  اعم  درمان  و  بهداشت  بخش  کارکنان  کلیه  تاکنون 

دولتی و خصوصی و اعضاء نظام پزشکی 
که متقاضی دریافت واکسن بوده اند، 
جانبازان، بیماران خاص و سرطانی، 
مددجویان ساکن در مراکز نگهداری 
توان ذهنی  افراد کم  و  سالمندان 
و جسمی، کارکنان آرامستان ها و  
خبرنگاران در برابر کووید 19 واکسینه 

شده اند.
وی اظهار کرد: به همت کلیه 

خدمتگزاران حوزه بهداشت 
روزی  شبانه  تلاش  و 
درصد   100 عزیزان  این 

سال   70 جمعیت 
استان  بالای  به 

واکسینه شده اند 
و درصد پوشش 
واکسیناسیون 

به تفکیک گروه های سنی دیگر در افراد 60 تا 65 سال، 
۹۵ درصد و در افراد 65 تا 70 سال، ۸۳ درصد بوده است.

گروه های  تعداد  به  واکسن  حاضر،  حال  در  افزود:  وی 
هدف اعلام شده، در دسترس می باشد و ثبت نام جهت 
salamat.gov. انجام واکسیناسیون فقط از طریق سامانه

ir انجام می شود، همچنین شهروندان گرامی می توانند 
کلیه اطلاعات در خصوص واکسیناسیون کرونا ویروس، 
اعم از ملاحظات قبل از تزریق، اقدامات بعد از دریافت 
واکسن، میزان اثربخشی و... را از سایت معاونت بهداشت  

https://health.abzums.ac.ir دریافت نمایند.
دکتر شهاب معینی مستوفی، معاونت بهداشت دانشگاه 
علوم پزشکی البرز، در پایان تصریح کرد: هر چند تلاش 
مضاعفی برای تحت پوشش قرار دادن جمعیت استان 
با شدت  اما  است،  انجام  در حال  واکسن  تزریق  برای 
باید خاطر  گرفتن موج جدید بیماری در سطح کشور 
نشان کرد که؛ رعایت شیوه نامه های بهداشتی، استفاده 
از ماسک و پرهیز از حضور و شرکت در هرگونه از 
تجمعات، بهترین و مطمئن ترین راه پیشگیری از 

بیماری است.

»معاونت بهداشت دانشگاه علوم پزشکی البرز« در گفت وگو با روزنامه »دنیای هوادار«:

به منظور تسهیل دسترسی شهروندان در سراسر استان، 
تاکنون ۲۱ پایگاه تجمیعی واکسیناسیون راه اندازی شده است

دیالوگ

قم

شهردار آرادان روانه زندان شد
روابط عمومی دادگستری استان سمنان از بازداشت شهردار آرادان به دلیل تخلفات مالی خبر داد، 
بر اساس پرونده متشکله در شعبه سوم بازپرسی دادسرای عمومی و انقلاب مرکز استان سمنان 
و گزارش ضابطان در اطلاعات سپاه استان سمنان و تحقیقات صورت گرفته، شهردار آرادان در 

پی تخلفات مالی بازداشت و پس از تفهیم اتهام و صدور قرار بازداشت موقت، روانه زندان شد.

مریم ولی زاده

  خبرنگار 

»معاون وزیر راه و شهرسازی« مطرح کرد:
۳۳0 کیلومتر پروژه آزادراهی تا 
پایان امسال بهره برداری می شود

بروجرد  آباد-  آزادراه خرم  افتتاح  آئین  در  خیرالله خادمی 
با بیان اینکه در چند سال اخیر اقدامات بسیار بزرگی در 
شده  انجام  نقل  و  حمل  زیرساخت های  توسعه  راستای 
است، اظهار داشت: در دو سال گذشته هزار و ۵۰۰ کیلومتر 
پروژه ریلی، ۶۲۰ کیلومتر آزاد راه و سه هزار کیلومتر بزرگراه 
در دستور کار قرار گرفت، وی با بیان اینکه در سال گذشته 
طی  گفت:  رسید،  برداری  بهره  به  راه  آزاد  کیلومتر   ۲۲۱
روزهای گذشته و آتی ۷۶ کیلومتر آزاد راه به بهره برداری 

خواهد رسید.
مدیرعامل شرکت ساخت توسعه زیربناهای حمل و نقل 
کشور با اشاره به اینکه در حال حاضر ۷۰۰ کیلومتر ریل 
برای اجرای پروژه های این حوزه روی زمین داریم، افزود: 
برای اولین بار در سال گذشته تولید ریل ملی را داشته ایم.

از  مانده  باقی  کیلومتر   ۳۳۰ اینکه  بر  تاکید  با  خادمی 
پروژه های آزاد راهی کشور بالای ۸۰ درصد پیشرفت فیزیکی 
دارد، گفت: این میزان نیز تا پایان امسال به بهره برداری 

خواهد رسید.
وی در ادامه با اشاره به آزاد راه خرم آباد- بروجرد گفت: برای 
احداث این بخش از پروژه آزادراه خرم آباد- بروجرد- اراک دو 
هزار و ۶۰۰ میلیارد تومان هزینه شده که هزینه روز آن بیش 
از پنج هزار میلیارد تومان است، این پروژه ظرف دو تا سه 

سال آینده به اراک متصل خواهد شد.
خادمی با تاکید بر اینکه کل این مسیر ۱۳۵ کیلومتر بوده 
که از سوی قرارگاه سازندگی خاتم الانبیا عملیاتی می شود، 
افزود: ۶۰ درصد از هزینه این پروژه را دولت و ۴۰ درصد آن را 
قرارگاه تأمین می کند، وی همچنین به پل »کاکارضا« اشاره 

کرد و گفت: این پروژه آماده بهره برداری است.
مدیرعامل شرکت ساخت و توسعه زیربناهای حمل و نقل 
کشور گفت: این پروژه قرار بود با حضور وزیر راه افتتاح 
شود که زمان آن مهیا نیست، اما این پل از فردا آماده بهره 

برداری و افتتاح از سوی مسئولان استانی است.

»دادستان شهرستان رودبار« خبر داد:
شهردار و یکی از اعضای شورای شهر 

شهرستان رودبار دستگیر شدند
شورای  اعضای  از  یکی  و  شهردار  گفت:  رودبار  دادستان 
اسلامی یکی از شهر های تابعه شهرستان رودبار به اتهام 
مشارکت در اختلاس دستگیر شدند، هادی بشری، دادستان 
عمومی و انقلاب شهرستان رودبار از بازداشت شهردار و 
تابعه  شهر های  از  یکی  اسلامی  شورای  اعضای  از  یکی 

شهرستان رودبار خبر داد.
او گفت: شهردار و یکی از اعضای شورای شهر لوشان به 
اتهام مشارکت در اختلاس، تصرف غیر قانونی در اموال 
دولتی و جعل متعدد اسناد از طریق سند سازی بازداشت 
شدند، اطلاعات بیشتر در این زمینه تکمیل و در اختیار 

مردم قرار خواهد گرفت.

معاونت بهداشت دانشگاه علوم پزشکی البرز بیان کرد: واکسیناسیون 
گروه های سنی با استفاده از تمام ظرفیت های موجود، در مراکز بهداشت و در 

مناطق شهری و روستایی استان ادامه دارد و علاوه برای این عزیزان تاکنون 
کلیه کارکنان بخش بهداشت و درمان اعم از دولتی و خصوصی و اعضاء 
نظام پزشکی که متقاضی دریافت واکسن بوده اند، جانبازان، بیماران خاص و 

سرطانی، مددجویان ساکن در مراکز نگهداری سالمندان و افراد کم توان ذهنی 
و جسمی، کارکنان آرامستان ها و  خبرنگاران در برابر کووید 19 واکسینه شده اند.
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»قصیده گاو سفید« به کارگردانی بهتاش صناعی  ها، مریم 
مقدم و تهیه کنندگی غلامرضا موسوی در جدیدترین 
حضور جهانی خود در جشنواره های ادینبورگ و ملبورن به 
روی پرده می رود، هفتاد و چهارمین دوره جشنواره فیلم 
ادینبورگ در حالی برگزار می شود که فیلم قصیده گاو 
سفید تنها نماینده سینمای ایران در بخش فیلم های بلند 

داستانی حضور دارد.
جشنواره ادینبورگ که از قدیمی ترین جشنواره های فیلم 
دنیاست از 27 مرداد تا 3 شهریور/18 تا 25 آگوست در 
اسکاتلند بریتانیا برگزار می شود، این فیلم همچنین به 
زودی در هفتادمین جشنواره فیلم ملبورن استرالیا که 

مهمترین جشنواره فیلم در این کشور است و  از تاریخ  ۱۴ 
تا ۳۱ مرداد )۵ تا ۲۲ آگوست( برگزار می شود به نمایش 

در می آید.
فیلم قصیده گاو سفید اولین حضور جهانی خود را در 
بخش مسابقه اصلی هفتاد و یکمین جشنواره فیلم برلین 
پشت سر گذاشت و موفق به دریافت جایزه تماشاگران از 
این جشنواره شد. این فیلم همچنین در دومین حضور 
بین المللی خود در بخش هفته منتقدین جشنواره ترایبکای 
نیویورک به روی پرده رفت، مریم مقدم، علیرضا ثانی فر، 
آوین پوررئوفی و پوریا رحیمی سام بازیگران نقش های 

اصلی این فیلم هستند.

فیلم کوتاه »ماندنی« به کارگردانی رحیم صدر در دومین 
بین الملل  مسابقه  بخش  به  خود  بین المللی  حضور 
بیست وسومین دوره  جشنواره بین المللی فیلم اینونتا راه 
یافت، کوتاه ماندنی به کارگردانی رحیم صدر محصول شرکت 
جادوی خیال فیلم در دومین حضور بین المللی خود به 
بخش مسابقه بین الملل بیست وسومین دوره  جشنواره بین 
 Festival Internazionale Inventa« اینونتا فیلم  المللی 
Un Film« کشور ایتالیا راه یافت، در بخش بین الملل این 

جشنواره، ۱۶ فیلم حضور دارند.
بیست وسومین دوره  جشنواره بین المللی فیلم اینونتا ۴ تا 
۸ آگوست )۱۳ تا ۱۷ مردادماه( برگزار می شود. این جشنواره 

بین المللی توسط انجمن فرهنگی سینما در شهر لنولا در 
ایتالیا برگزار می شود، این رویداد در طی بیست وسه سال 
از ۶ فیلم )همه محلی( در سال ۱۹۹۸ به تعداد ۲۲۱۳ اثر 

در سال ۲۰۲۰ )از ۱۰۵کشور مختلف جهان( رسیده است.
در خلاصه داستان ماندنی آمده است: »یک روز از خواب 
بیدار میشم و میبینم هیچ چیزی دیگه مثل گذشته 
نیست! ناگهان به شکل مسخره ایی از همه چیز جدا شدم-« 
فرشته مرعشی، محدثه منیعی، مریم الهامیان، زهره پرتوی، 
نگین صادقیان، ساناز تکلیمی، امید زارع بازیگران این فیلم 
کوتاه هستند، این فیلم به نویسندگی و کارگردان رحیم 

صدر و تدوین بهرام عمرانی تولید شده است.

اکران آنلاین مستند تحسین شده »زندگی میان پرچم های 
جنگی« به کارگردانی محسن اسلام زاده آغاز شد، زندگی 
پرمخاطره  و  نفس گیر  روایت  جنگی،  پرچم های  میان 
مستندساز ایرانی از مواجهه طالبان و داعش در افغانستان 
است که در روز های گذشته، حواشی بسیاری را به همراه 
داشته است، این مستند، در بخش شهید آوینی جشنواره 
بین المللی »سینماحقیقت« سال ۹۸ حضور داشت و جایزه 
ویژه دبیر جشنواره را دریافت کرد. این مستند جزو ۱۰ فیلم 
منتخب بخش مستند جشنواره فیلم فجر در سال ۹۸ هم 

بود و در جشنواره های بین المللی نظیر »فیلم های آسیایی 
بارسلونا« و بازار فیلم »ویژن دوریل« سوئیس نیز حضور 
داشته است، اسلام زاده در مورد علت نام گذاری این فیلم 
مستند گفته است: »نام فیلم را زندگی میان پرچم های 
جنگی گذاشتم، چون متأسفانه در افغانستان پرچم های 

زیادی وجود دارد که افراد در زیر آن ها باهم می جنگند!«
یا  و  نفس گیر  مستند  این  تماشای  برای  علاقه مندان 
درخواست اکران مردمی آن به صورت آنلاین، می توانند به 

سایت عماریار به نشانی Ammaryar.ir مراجعه کنند.

مستند بلند چهره پرداز ساخته جعفر نجفی به تهیه کنندگی 
سید شهاب الدین طباطبایی، در بخش رقابتی جریان نوی 
آسیایی دوره ۲۰۲۱ جشنواره بین المللی فیلم های مستند 
یاماگاتای ژاپن به نمایش در خواهد آمد، این مستند به 
عنوان نماینده سینمای ایران در بین ۱۸ فیلم در این بخش با 
آثاری از کشورهایی چون کره جنوبی، چین، فرانسه، میانمار، 
تایوان، لهستان، هنگ کنگ، لبنان، ژاپن، مکزیک، پاکستان، 

افغانستان و هند رقابت می کند. 

جشنواره  یاماگاتا از رویدادهای معتبر در عرصه مستند 
محسوب می شود که از تاریخ ۱۵ الی ۲۲ مهرماه سال جاری، 
در شرایط خاص، به علت گستردگی ویروس کرونا به صورت 
کاملا آنلاین برگزار خواهد شد، مستند »چهره پرداز« روایت 
تلاش های بی وقفه زن جوانی است تا در رشته چهره پردازی 
در دانشگاه مشغول به تحصیل شود. »چهره پرداز« دومین 
تجربه کارگردانی جعفر نجفی است که پیش از این ساخت 
مستند »آشو« را در کارنامه دارد که موفق به کسب جایزه 

بهترین مستند کودک و نوجوان از جشنواره مستند آمستردام 
)ایدفا( شد.  عوامل مستند »چهره پرداز « عبارتند از: کارگردان: 
طباطبایی،  شهاب الدین  سید  تهیه کننده:  نجفی،  جعفر 
فیلمبردار: فریدون نجفی، آهنگساز: ستار اورکی، تدوین: 
عماد خدا بخش، صداگذار: آرش قاسمی، دستیار کارگردان و 
برنامه ریز: سولماز منصوری، دستیار کارگردان: آساره هداوند، 
صدابردار: بهرام یوسفی، مدیر تولید: جواد یوسفی، مجری 

طرح: ناصر قائدی، اصلاح رنگ و نور: مهدی باقری.

دواین جانسون با »گشت 
جنگلی« به صدر گیشه بازگشت

فیلم سینمایی »گشت جنگلی« 
در  حضور  هفته  اولین  در 

شمالی  آمریکای  گیشه 
با  و  کرده  عمل  موفق 
میلیون   ۳۴ فروش 
از  فراتر  که  دلاری 
در  بود  پیشبینی ها 

است.  گرفته  قرار  صدر 
علاوه بر این اعلام شده که 

این فیلم در دیزنی پلاس هم 
تیب ۳۰ میلیون دلار فروش داشته تا به این  تر

»گشت جنگلی« هم در اکران سینمایی و هم در اکران 
آنلاین رقبای خود را شکست داده باشد، محصول جدید 
دیزنی که امیلی بلانت و دواین جانسون در آن نقش آفرینی 
کرده اند، با وجود اینکه انتظار می رفت نگرانی های مربوط به 
دلتا کرونا خانواده ها را در خانه نگه دارد، فراتر از پیشبینی ها 
عمل کرد. در گیشه بین المللی »گشت جنگلی« از ۴۷ 
بازار بین المللی، ۲۷ میلیون دلار فروش داشته و مجموعا 
فروش جهانی آن در پایان هفته به ۶۱ میلیون دلار می رسد، 
برای فیلمی مثل »گشت جنگی« که ۲۰۰ میلیون دلار هزینه 
تولید داشته، در شرایط عادی این میزان از فروش بسیار نا 
امید کننده است، اما با در نظر گرفتن اینکه پاندمی کرونا 
سینما را تحت تاثیر قرار داده، فروش این فیلم می تواند 
نشانه ای از موفقیت این صنعت برای بازگشت به شرایط 
عادی باشد. فیلمی با این هزینه باید حداقل ۵۰۰ میلیون 
دلار بفروشد تا به سود آوری برسد و با در نظر گرفتن همین 
موضوع به این نتیجه می رسیم که »گشت جنگلی« حداقل 

در اکران سینمایی به سود نخواهد رسید.

نمایشگاهی از خطاطی بر 
نیازمندی های روزنامه

»خط بر نیاز« نمایشگاهی است از آثار شاهین گلشن راد 
که از ۱۵ تا ۱۹ مرداد ماه در گالری واحه برگزار می شود، 
گالری واحه در خیابان ایرانشهر، کوچه نوشهر واقع است و 

از ساعت ۱۶ تا ۲۱ پذیرای بازدیدکنندگان خواهد بود.
در توضیح این نمایشگاه آمده است: »خط بر نیاز« یا بهتر 
برای  نیازمندی ها، دغدغه ای است  بر  بگوییم خطاطی 
احیای برخی کلمات که شاید از یاد رفته اند، چه خودشان و 
چه مفهومشان و شاید به هیچ گونه دیگری نمی توانست بر 
مفهوم نیاز تاکید کرد جز استفاده از نیازمندی های روزنامه 
که به  مرور زمان آن را هم چون گذشته در دسترس نداریم.

جهان سینما

هنرهای تجسمی

حضور »قصیده گاو سفید« در جشنواره های ادینبورگ و ملبورن

»ماندنی« منتخب بخش بین الملل جشنواره ایتالیایی شد

طالبان از نزدیک؛ روایت نفسگیر مستندساز ایرانی

»چهره پرداز« به جشنواره یاماگاتای ژاپن می رود

همزمان با شیوع مجدد و گسترده بیماری کرونا در سراسر 
کشور، انجمن صنفی سراسری روزنامه نگاران، در اطلاعیه ای، 
خواستارِ رعایت حداکثری »دورکاری« در تحریریه ها شد، در 
متن این اطلاعیه آمده است: پس از شیوع بیماری مرگبار 
»کووید - ۱۹« در جهان، شیوه نامه های بهداشتی متعددی برای 
مبارزه با ویروس کرونا از سوی نهادهای معتبر بین المللی و 
داخلی در دستور کار کشورها قرار گرفت که »دورکاری«، یکی 
از مهمترین آن هاست و به تائید متخصصان، نقش مؤثری 

در پیشگیری از گسترش این بیماری خطرناک داشته است.
بنگاه های  و  نهادها  سوی  از  نیز  ایران  در  »دورکاری« 
و جان  از سلامت  با هدف صیانت  دولتی و خصوصی 
کارکنان و خانواده آنان و دیگر افراد جامعه، مورد توجه 
قرار گرفته است، این اطلاعیه می افزاید: انجمن صنفی 
سراسری روزنامه نگاران ضمن قدردانی از اکثریت قریب به 
اتفاق مسئولان و مدیران رسانه هایی که با بهره گیری از 
»دورکاری«، به مسئولیت اجتماعی خویش پایبند بوده اند 

و الزامات اجرایی آن را مراعات کرده اند و سپاس از اعضای 
تحریریه ها که وظایف حرفه ای خود در این دوران دشوار 
را به بهترین نحو انجام داده اند، از معدود رسانه هایی که 
تاکنون »دورکاری« را به طور کامل اجرا نکرده اند، انتظار دارد 
تا در زمینه به کارگیری این روش به عنوان دستورالعملی 
برای حفظ سلامت و جان کارکنان خود »جدیت حداکثری« 
بیماری  این  با  مبارزه  در  به سهم خود  و  باشند  داشته 

مرگبار، نقشی مؤثر ایفا کنند.

»انجمن صنفی سراسری روزنامه نگاران« خواستار شد:

»دورکاری« در تحریریه  رسانه ها به طور کامل اجرا شود

رسانه

سینما و تئاتر

فرق علائم کرونا در زنان و مردان!
مطالعات جدید محققان کینگز کالج لندن نشان می دهد علائم اولیه ابتلا به عفونت کووید ۱۹ در گروه های سنی مختلف و در 
زنان و مردان متفاوت است. در این مطالعه آمده است تفاوت سنی بین گروه های ۱۶ تا ۵۹ سال و ۶۰ تا ۸۰ سال متفاوت است و 
مردان در مقایسه با زنان علائم متفاوتی را تجربه می کنند، برای مثال، اسهال بیشتر در گروه های سنی ۶۰ تا ۸۰ دیده می شود، مردان 

بیشتر علائمی مانند تنگی نفس، خستگی و تب و لرز و زنان از دست دادن بویایی، درد قفسه سینه و سرفه مداوم تجربه می کنند.
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ورزشی
از لیمو آب گوجه نمی توان گرفت!

ولادیمیر الکنو سرمربی تیم ملی والیبال پس از حذف از المپیک در گفت و گویی درخصوص 
انتقادات صورت گرفته از تیم ملی و عملکرد شخص او گفت: زمانی که یک لیمو را فشار دهید 
نمی توان انتظار داشت که از آن رب گوجه بگیرید. اما من هر انتقادی را می پذیرم و در واقع 

مردم و منتقدان حق انتقاد دارند.

هوچی گر باش، تا کامروا گردی!

این »بگم بگم« را فقط یکبار بگـــو!

در آینده  نزدیک، وزرای دولت سیزدهم در کابینه آیت الله 
رئیسی، رئیس جمهور منتخب مردم مشخص خواهد شد، 
اما بدون شک یکی از وزارتخانه هایی که بخش عمده ای 
جامعه، انتظارِ تعیین وزیر آن را می کشند، وزارت ورزش 

و جوانان است.
مقوله های  در  دولت  عملکردِ  یقینا  دوازدهم،  دولت  در 
ورزش و جوانان بسیار فراتر از واژه فاجعه بود، متاسفانه 
با تصمیمات خلق الساعه و سوءمدیریتی بی سابقه، ورزش 
کشور چندین سال عقب افتاد و در بسیاری از رشته ها، 
آن، مشکلات  بر  دادیم، علاوه  از دست  را  جایگاه خود 
مدیریتی سرخابی های پایتخت و ابهامات سنگین مالی 
آن ها و ضرر هنگفت مارک ویلموتس و نتایج کاروان ایران 
در المپیک توکیو، خلاصه ای کوتاه از عملکرد وزارت ورزش 

در دولت دوازدهم بود.
در حال حاضر اسامی متعددی پیرامون صندلی وزارت 
ورزش و جوانان شنیده می شود، یکی از این افراد »دکتر 

افشین ملایی« است.
به امید انتخاب مدیران انقلابی توسط آیت الله رئیسی 
رئیس جمهور محبوب، مختصری از تفکرات شخصی و 
حرفه ای جناب آقای دکتر افشین ملایی در ذیل مورد 

بررسی قرار میگیرد.

تقوای دینی و سیاسی، پایبندی به مبانی و ارزش های 
اساسی انقلاب و سیره شهدا،هدف گیری آرمان های انقلاب 
و همت بلند برای رسیدن به آنها، حساسیت در مقابل 
سیاست های آمریکا و تلاش برای ارتقای هویت ملی، 
پایبندی به استقلال همه جانبه کشور: استقلال سیاسی، 

استقلال اقتصادی، استقلال فرهنگی و استقلال امنیتی

اما چرایی معرفی دکتر ملایی؟

رشته تحصیلی مرتبط در سطح عالی )دکترای مدیریت 
راهبردی ورزش( و ورزشکار بودن، سابقه مدیریتی مرتبط در 
سطح وزارت ورزش و جوانان، استان و فدراسیون ورزشی 
دانش و آگاهی تخصصی حوزه کاری و پایبندی به تفویض 
اختیار و نظارت ایشان، نداشتن حاشیه های مالی در دوران 
مدیریتی به لطف الهی، داشتن روحیه جهادی با توجه 
به سوابق کاری، انگیزه بالا برای خدمت به مردم، داشتن 

صداقت ثبات در اجرای ماموریت، داشتن هنر سخنرانی و 
ارتباطات نوشتاری، طراحی و راهبری پروژه های ملی با 
رویکرد جهانمحلی، باور به نسل جوان و استفاده از جوانان 
تحصیلکرده در قالب تیم های کاری، داشتن قاطعیت در 
کار و ارائه بازخوردهای سازنده، داشتن آرامش، انعطاف 
پذیری و استفاده از خرد جمعی، ارزش گذاشتن به دیگران 
و رعایت کرامت انسانی و داشتن ویژگی های ایده پردازی، 

نوآوری و خلاقیت در کار.

اهم برنامه های ایشان برای تحول در وزارت:

مشخص شدن وضعیت واگذاری مدیریت دو باشگاه 
استقلال و پرسپولیس، جانشین پروری و تربیت مدیران 
نسل جوان، توزیع عادلانه بودجه کشور بخصوص در 
مناطق کمتر توسعه یافته، مبارزه با فساد و رانت در 
مدیریت  در  بانوان  ظرفیت  از  حمایت  کشور،  ورزش 
شفافیت  آنان،  برای  فرصتها  افزایش  و  کشور  ورزش 
مالی در وزارتخانه، ادارات کل استانها، فدراسیون های 
آگاهی بخشی و  با  ورزشی، کاهش کم تحرکی ملی 
ورزش(،  موانع)گرانی  و کاهش  ها  زیرساخت  توسعه 
کشورُ  های  دانشگاه  علمی  ازظرفیت  گیری  بهره 
مخصوصا دانشگاه های علوم ورزشی، ایجاد و افزایش 
فرصت های اشتغال در ورزش، توجه به استعدادیابی 
رشته های ورزشی بخصوص المپیکی، افزایش سرانه 
ورزشی با توجه به آمایش سرزمینی، توجه به اهمیت 
فضیلت اخلاقی و توسعه انسانی با محوریت مشارکت 
و  ازدواج  مقوله  به  دهی  اولویت  جوانان،  بخش  در 
مسکن جوانان با تاکید بر توسعه اجتماعی و تحکیم 
خانواده و شایسته سالاری برای احراز پست مدیریتی-

اجرایی در امور ورزش و جوانان.

»دکتر افشین ملایی« گزینه اصلح و انقلابی برای وزارت ورزش و جوانان دولت سیزدهم
دیدگاه

لیگ برتر و لیگ های دسته یک، دو و سه به پایان رسید، 
اما در این بین به یک مورد، کاملا واقف شدیم که دیگر، 
فوتبال پاک در کشورمان فقط در حد شعار و حرف است، 
البته در فوتبال ما ضرب المثلِ »هوچی گری کن تا کامروا 
شوی« هم دیگر باب شده و شاید تنها دستاورد لیگِ بیستم، 
را بتوان به نام آن ثبت کرد، گویا آن طور که مشخص است، 
اینجا هرکس بیشتر داد و فریاد کند، موفق تر است و هرکس 

بیشتر هوچی کند، محترم تر است!
لیگ آزادگان با صعود تیم های فجر سپاسی شیراز و هوادار 
تهران به پایان رسید، خیبر خرم آباد هم که جزو مدعیان 
صعود محسوب می شد، به رویای لیگ برتری شدن دست 
نیافت و حضورش در لیگِ یک، حداقل برای یکسال به 
تعویق افتاد! درخصوص شرایط خیبر، به اندازه یک مثنوی 
هفتاد من سخن بسیار است، از تغییراتِ متعدد و گسترده 
تیم در کادرفنی تا چندین ابهام دیگر که در آینده نزدیک 
به صورت مفصل به آن خواهیم پرداخت، اما نحوه ورود و 
خروج جناب »عبداله ویسی«، از آن دست مواردی بود که 

دیگر نمی توان از آن گذشت.
این نگارنده، برای شخصِ عبدالله ویسی ارزش بسیاری قائل 
است، زیرا مدتی عنوان سرمربی  خیبر را یدک می کشیده 
و بس! اما اتفاقاتی که جنابشان در خیبر رقم زد، مواردی 

عجیب و زننده بود که قلب فوتبال لرستان را به درد آورد.
در ابتدا باید بپرسیم که جناب ویسی با چه کارنامه ای تیم را 
برای صعود به لیگ برتر تحویل گرفت؟ با استناد به عملکردِ 
فراتر از فاجعه ایشان در پیکان، صبا و سپاهان یا قهرمانی 
ابر و باد و مه و خورشید فلک با استقلال خوزستان که دیگر 
هیچ جا تکرار نشد؟ مگر می شود تیمی به شایستگی خیبر 
در یک فصل، یک اشتباه را چند بار تکرار کند و یک تیم 
همه چی تمامِ متمول را با انتخاب های عجیب و غریب به 

مربیانی ناکارآمد بسپارند؟ 
این مربی میلیاردی در نیم فصل اول همه نتایج را بر گردن 
سرمربی پیشین انداخت اما در نیم فصل دوم، به شکل 
بسیار عجیبی با جذب چند بازیکن به یک باره روند صعودی 

گرفت که الله اعلم! 
به شکل حیرت آوری، در بازی با هوادار دروازه بان مظنون 
اصلی اسم گرفت و در بازی با شاهین و مس کرمان هم 
فریاد بگم بگم این مربی همه را تا پایان فصل همه را 
به سکوت دعوت کرد که بیایید و بگیرید که آقا عبداله 

می خواهد افشاگری کند که البته اینبار جای افشاگری، 
هوچی گری کرد! البته بارها از این بگم بگم ها در عالم 
سیاست، ورزش و هنر دیده ایم اما گویا ناگفته ها همچنان 

باقی است.
نکته حائزاهمیت اینجاست که، جناب ویسی دو روز پس از 
مصاحبه خود در پایان بازی مس برکنار شد و با گردن کج از 
اینجا مانده و از آنجا رانده، در کنار مالک ایستاد و گل دادند 

و شیرینی گرفتند! 
هم  کنند  اعدامم  نگفتید  مگر  اینجاست،  پرسش  حال 
ناگفتنی ها را از اتفاقات پشت پرده  می گویم؟ طرف اتهامات 
شما که بود؟ مخاطبتان از گفتن آن سخن های با موضوعِ 
پاک و ناپاکی فوتبال چه کسانی بودند؟ چرا نمی گویید در 
بازی مس و خیبر چه گذشت؟ چطور بعد از آن بازی و پس 
از شکست صدای شما درآمد؟ چطور سرمربی تیم حریف 
عصر روز قبل قاطعانه از فتح خیبر صحبت می کرد؟ جناب 
ویسی برای یکبار هم که شده، این بگم بگم ها را بگو تا 

خیلی از این مسائل مشخص شود...

یادداشت

در فقدان کسب مدال؛
 طلسم مدال برای تیم بنا و حذف 
نمایندگان تیراندازی و قایقرانی 

 
در روز یازدهم رقابت های المپیک توکیو نماینده های کاروان 
کشورمان در رشته های قایقرانی، تیراندازی و کشتی فرنگی به 
مصاف رقیبان خود رفتند. ایرانی ها روز گذشته، روز شلوغی را 
پشت سر گذاشتند و در انتها با ناکامی فرنگی کار ان کشورمان، 

هیچ مدالی برای کاروان ایران به دست نیامد.

قایقرانی

مسابقات قایقرانی المپیک ۲۰۲۰ توکیو در بخش کایاک تک 
نفره ۱۰۰۰ متر )آب های آرام( برگزار شد و علی آقامیرزایی نماینده 
کشورمان  در پایان با ثبت زمان ۳:۴۸ در جایگاه پنجم قرار 

گرفت و راهی مرحله یک چهارم نهایی شد.
آقامیرزایی در این مرحله نتوانست عملکرد مطلوبی را از خود 
ارائه دهد و با قرار گرفتن در رتبه چهارم گروه خود در یک 
چهارم نهایی از صعود به نیمه نهایی المپیک توکیو باز ماند و 

از این رقابت ها حذف شد.

تیراندازی

مهیار صداقت تیرانداز جوان کشورمان در ماده سه وضعیت با 
امتیاز ۱۱۶۸ در بین ۳۹ تیرانداز برتر جهان در رده بیستم قرار 
گرفت. در این مرحله ۸ نفر برتر راهی فینال شدند که به این 
ترتیب تیرانداز کشورمان موفق به صعود نشد و از رقابت های 

المپیک توکیو حذف شد.

کشتی فرنگی

که  کشورمان  کیلوگرم  وزن ۱۳۰  گیر  کشتی  میرزازاد  علی 
با شکست مقابل قهرمان کوبایی و صعود او به فینال به 
رقابت های شانس مجدد رسیده بود صبح امروز رقابت های 
خود را در این مرحله و با تقابل مقابل آلین الکسیوس سیوراریو 

از رومانی آغاز کرد و با شکست او به رده بندی رسید.
میرزازاد در این مرحله به مصاف رضا کایالپ دارنده ۲ مدال نقره 
و برنز المپیک رفت نتوانست این عنوان دار جهان را شکست 
دهد و با قرار گرفتن در جایگاه پنجم به کار خود در رقابت های 

المپیک توکیو پایان داد.
محمد هادی ساروی کشتی گیر وزن ۹۷ کیلوگرم کشورمان 
در اولین مسابقه موفق شد حریف الجزایری خود را با نتیجه ۹ 
بر صفر شکست دهد و به مرحله یک چهارم نهایی صعود کند. 
ساروی در این مرحله با عملکردی بسیار خوب کریل میلوف از 
بلغارستان را مغلوب کرد و در اولین تجربه خود در رقابت های 

المپیک به نیمه نهایی رسید.
ساروی در این مرحله به مصاف آرتور الکسانیان قهرمان جهان 
و المپیک از ارمنستان رفت و با نتیجه ۴ بر یک مغلوب شد 
تا از رسیدن به فینال محروم شود، ساروی با این شکست به 
رده بندی رفت و سه شنبه باید شانس خود را برای کسب مدال 
برنز المپیک امتحان کند. محمد علی گرایی دومین نمایده روز 
دوم ایران در کشتی فرنگی المپیک بود. گرایی که در وزن ۷۷ 
کیلوگرم این رقابت ها به مصاف رقیبان خود رفت و در دور 
نخست مقابل یوسوانیس پنا فلورس از کوبا با نتیجه ۷ بر ۳ به 
برتری رسید و به مرحله یک چهارم نهایی رسید. او در مرحله 
یک چهارم نهایی مقابل بوزو استارسویچ از کرواسی در حالی 
که تا ۸ ثانیه مانده به پایان رقابت ۵ بر ۳ عقب بود با اجرای 
فن سنجاب پرنده ۲ امتیاز گرفت تا با نتیجه ۵ بر ۵ پیروز 
شود و به نیمه نهایی برسد. گرایی در این مرحله مقابل تاماس 
لورینچ قهرمان جهان و دارنده مدال نقره المپیک از مجارستان 
با نتیجه ۶ بر ۵ مغلوب شد و شانس رسیدن به فینال را 
از دست داد، گرایی سه شنبه در مرحله رده بندی رقابت های 

المپیک توکیو به مصاف حریف خود خواهد رفت.

المپیک توکیو 

فرشید گله داری

 نویسنده و خبرنگار

بهزاد عسگری

 خبرنگار
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فن تماشایی »سنجاب پرنده« ورزشی
توسط محمدعلی گرایی

اسکن کنید

به لطف کوتاهی و کاهلی شخص جناب عالی و افراد دست نشانده شما که هیچ سنخیتی با والیبال ندارند، روز یکشنبه در برابر تیم ژاپن علی رغم 
بازی غیرتمندانه و تلاش بی حد و حصر تک تک سروقامتان تیم ملی که با عزم ملی و اراده و انگیزه، پای بر این میدان حیثیتی نهادند و شایسته پیروزی بودند 

که به لطف عدم کارآیی آقای ولادیمیر آلکنو سرمربی روسی مورد علاقه جناب عالی و آقاي خوش خبر! که در کار کوچینگی ضعف داشت، نه تنها از راه یابی به مرحله 
یک چهارم محروم ماندیم و تحقیر شدیم که حیثیت و اعتبار جهانی والیبال ایران به زیر سئوال رفت و خدشه دار شد.

اصغر قلندری

  نویسنده و روزنامه نگار 

آقای داورزنی، والیبال ایران را نابود کردید و به تباهی کشاندید! 
عامل اصلی باخت های ملی  پوشان غیرتمند والیبال کشور 
در المپیک توکیو، شخص شما بودید! آقای خودشیفته و 
فزون خواه، شما دیگر در حد و اندازه والیبال ایران نیستید و 
با وارد کردن افراد ناتوان و ناآگاهِ غیروالیبالی، ضربات جبران 
ناپذیری را بر پیکر والیبال کشورمان وارد ساختید و از اعتبار 
والیبال جهانی ایران کاستید و بذر یاس و نومیدی را در دل 

جوانان پرانگیزه و غیرتمندمان پاشیدید!
کبر و غرور و فزون خواهی شما، انتظارات و توقعات علاقه 
از اینکه حساسیت  مندان به والیبال را افزایش داد، غافل 
زایدالوصفی را نیز به کادر فنی و ملی پوشان سروقامت ایران 
منتقل کردید و با وهم و خیال باطلِ خویش، خبر از رسیدن 
به یکی از سکوهای قهرمانی را به مردم شریف ایران دادید، بی 
آنکه لحظه ای اندیشه کنید، میدان بزرگ المپیک جای لاف زنی 
و ادعای بیهوده نیست، بهتر بود بجای خودستایی کردن و گزافه 
گویی، برای آماده سازی تیم، اقدام لازم را به عمل می آوردید تا 
اسباب بزرگی فراهم می شد! کدام بازی تدارکاتی در طول یک 

سال گذشته برای تیم ملی مهیا شد!؟
والیبال رو به رشد ما با داشتن جوانان انرژیک و پرانگیزه ای 
همچون صابر کاظمی، میثم صالحی، امیرحسین اسفندیار، 
جواد کریمی، بردیا سعادت، پوریا یلی، محمدجواد معنوی 
نژاد، علی اصغر مجرد، مرتضی شریفی، امیرحسین توخته، علی 
رمضانی، آرمان صالحی و... نیازمند مدیرانی قوی، کاردان و 
متخصصان دلسوز و خاک خورده میادین والیبال بود، نه افرادی 
که از والیبال پیشرفته و روز جهان ناآگاهند و کوچک ترین 
تجربه و سابقه ای در والیبال نداشته و ندارند و با رابطه و رفاقت 
به فدراسیون والیبال ایران که جای بزرگان و پیشکسوتان این 

رشته محبوب مردم ایران است، به غلط ورود کرده اند!
فدراسیون والیبال به برنامه ریزی مدون، نظارت مستمر و دقیق 
بر حسن انجام امور با تلفیقی از تخصص، تبحر و تجربه و 
مدیران توانمند و کاربلد و خادمان واقعی و دلسوزی که نسبت 
به والیبال ایران تعصب دارند نیاز دارد، نه افراد غیر تخصصی 

وسیاسی!
نگارنده لازم می داند به هفده سال مدیریت حاج آقا یزدانی خرم 
اشاره داشته باشد که رئیس فدراسیون والیبال به رغم نداشتن 
تخصص در والیبال، با درایت و مدیریت قوی، درب فدراسیون را 
به روی بزرگان، متخصصان و پیشکسوتان باز گذاشت و دست 
هر پیشکسوتی که حاضر به همکاری بود را به گرمی فشرد و با 
تعامل خوبی که با اصحاب رسانه داشت، با تشکیل اتاق فکر و 
هم اندیشی با پیشکسوتان کاربلد و عاشق، در اشاعه و پیشرفت 
روز افزون والیبال گام برداشت و پایه ریز والیبال مدرن و جهانی 

تیم های ملی ایران شد.
مضاف بر اینکه با آوردن ایوان بوگانیکف به فدراسیون و شروع 
کارهای زیر بنایی با نظارت در کارهای مربیان شهرستانی در 
کانون های والیبال پایه گذار قهرمانی نوجوانان وجوانان در آسیا 
و جهان شد، تاجایی که بزرگسالان ملی پوش والیبال کشورمان 
در عرصه مسابقات آسیایی، جهانی و لیگ ملت ها به لطف 
بازیکنانی که اکثر آنها دست پرورده مربیان شهرستانی بودند، 

ازجمله تیم های مطرح و افتخارآفرین برای والیبال ایران شدند 
و نام پرآوازه و بازی های درخشان شان در سرتاسر جهان زبانزد 

خاص و عام شد.
اما به لطف کوتاهی و کاهلی شخص جناب عالی و افراد دست 
نشانده شما که هیچ سنخیتی با والیبال ندارند، روز یکشنبه در 
برابر تیم ژاپن علی رغم بازی غیرتمندانه و تلاش بی حد و حصر 
تک تک سروقامتان تیم ملی که با عزم ملی و اراده و انگیزه، 
پای بر این میدان حیثیتی نهادند و شایسته پیروزی بودند که 
به لطف عدم کارآیی آقای ولادیمیر آلکنو سرمربی روسی مورد 
علاقه جناب عالی و آقاي خوش خبر! که در کار کوچینگی 
ضعف داشت، نه تنها از راه یابی به مرحله یک چهارم محروم 
ماندیم و تحقیر شدیم که حیثیت و اعتبار جهانی والیبال ایران 

به زیر سئوال رفت و خدشه دار شد.
شما احساسات مردم شریف ایران به ویژه خانواده بزرگ والیبال 
را نادیده انگاشته و به بازی گرفتید! آقای داورزنی مردم ایران 
را چی تصور کردید؟! میلیاردها تومن پول بیت المال را حیف 

و میل کردید و با یک عذرخواهی کوتاه 
می خواهید از این شکست های 

تحقیر آمیزی که
اصلاً قابل قبول 

ن  سا رشنا کا
والیبال  واقعی 

نیست مبرا باشید؟ چرا 
جرات و شهادت آن را ندارید 

که به اشتباهات خود اعتراف کنید و 
در پی عذرخواهی به خاطر بی کفایتی و سوءمدیریتی 

خود، دست از سر والیبال ایران بردارید و استعفایتان را تقدیم 
وزیر ورزش کنید؟! 

هرچند که آقای سلطانی فر وزیر محترم ورزش و جوانان و آقای 
صالحی امیری رئیس کمیته ملی المپیک هم دست کمی از 
شما ندارند و غیر ورزشی تشریف دارند! به ویژه رئیس کمیته 
ملی المپیک ایران، که اظهار داشتند تمام توان و ظرفیت ورزش 
ایران همین بود که به بازی های المپیک ۲۰۲۰ توکیو بردیم! 
واقعاً این سخنان آقای صالحی امیری که بدون آشنایی با 
ورزش ایران در راسُ کمیته ملی المپیک قرار گرفته اند، منطقی 
می باشد؟ که خود از افراد غیرورزشی است و به ناحق رئیس 

کمیته ملی المپیک شده است؟!
متأسفانه در بزرگترین آوردگاه ورزش جهان یعنی المپیک بار 
دیگر مقهور جناح های سیاسی و باندهای غیر ورزشی مدیران 
سیاسی شدیم که تخصصی در ورزش ندارند و تنها با صرف 

هزینه های نجومی در اندیشه سفر و گردش و تفریح خود 
هستند! 

حضور رئیس فدراسیون والیبال در بازی های المپیک توکیو چه 
سودی به حال والیبال ایران و دلاور مردان ما داشت؟  جز اینکه 
به حاصل عملکرد ناکارآمدی خود پی برد و بار دیگر در رسانه ملی 

از ساحت مقدس مردم شریف ایران پوزش طلبید! 
کسی که ورزش ما را به روز سیاه نشانده و به ورطه نابودی 
کشانده جز اظهار عجز و ناتوانی در اداره امور چاره ای جز معذرت 
خواهی نداشت، اما بهتر بود متعاقب معذرت خواهی، شهامت 

خود را به اثبات می رساند و استعفای خود را ارائه می کرد!
مدیرانی که نظارتی بر عملکرد و کارهای فدراسیون والیبال 
نداشتند و بعد از رفتن آقای خولیو ولاسکو مربی شاخص و 
نامدار آرژانتینی که در روند رو به رشد و جهانی شدن تیم های 
رده های مختلف سنی والیبال ایران نقش و سهم بسزایی 
داشت، چرا سکان رهبری تیم ملی والیبال ایران را به مربیانی 
همچون اسلوبودان کواچ، ایگور کولاکوویچ و همین آقای 
ولادیمیر رومانوویچ آلکنو سپردند که با عملکرد ضعیف شان باید 
اینک، پاسخگوی مردم ایران باشند و برعلیه شان شکایت شود. 
از آقای داورزنی می پرسیم، در قبال دستمزدهای میلیاردی این 
مربیان چه گلی به سر والیبال ایران زده اند؟! ولادیمیر آلکنو 
مربی روسی تبار که سابقه بازی ومربیگری در 
روسیه را یدک می کشد چه سودی 
برای تیم ملی والیبال ایران 

در پی داشت؟!

صراحت  به 
باید اذعان کنیم، 
انتخاب  از  پیش 
آلکنو، دوستداران والیبال 
و حتی پیشکسوتان و اصحاب 
رسانه با بازی های مدیران فدراسیون روی 
اسم مربیان بزرگ دنیا مواجه بودیم که هر بار دم از مربیانی 
همچون لورنزو برناردی، ولاسکو و... زدند اما در کمتر از شش 
ماه به شروع بازی های المپیک، سر از روسيه در آوردند و با 
پروپاکاند و تبلیغات سوء، از حسن انتخابشان به نام ولادیمیر 
آلکنو سخن گفتند اما هرچه منتظر ماندیم خبری از حضور 
فیزیکی این جناب در تمرینات تیم ملی نشد و هر بار به بهانه 

ویروس کرونا از آمدن به ایران طفره رفت! 
برای  فدراسیون  انتخابی  نبود مربی  در  اینجاست،  سئوال 
حضور  برای  ملی  تیم  سازی  آماده  و  ملی  تیم  هدایت 
قدرتمندانه در میدان بزرگ المپیک که دارای ویژگی های 
خاصی است چه کسی وظایف آلکنو را برعهده داشت؟! چرا 
سرمربی میلیاردی به موقع سر تمرینات حاضر نشد تا با 
سرمایه های گران بهای والیبال کشورمان بیشتر آشنا شود؟! 
و چرا باید در پایان هر باخت اظهار کند که در ورزش از این 
اتفاقات رخ می دهد که این اتفاق برای تیم ایران هم افتاد! 

آیا این پاسخ به سئوال گزارشگر محترم سیمای جمهوری 
اسلامی ايران منطقی است؟ 

البته مجری و مصاحبه کننده  تلویزیونی، در پایان باخت تیم 
ملی به کانادا و ایتالیا فرمودند دنیا به آخر نرسیده است، کافیه 
یک ست از ژاپن بگیریم، می رویم به مرحله یک  چهارم به 
همین راحتی! که وقتی تیم ایران در ست دوم بازی با ژاپن به 
پیروزی رسید از  فرط خوشحالی سر از پا نمی شناختیم ولی 
بعد متوجه شدیم که جناب مجری تلویزیون اشتباهاً  به جای 

یک برد گفتند؛ یک دست!
البته آقای ولادیمیر آلکنو در صحبت هایی که با اصحاب رسانه 
ایراد کرد به نکته بسیار ظریف و کاملاً منطقی اشاره نمود که 
موُید نظرات من نگارنده در ارتباط با وعده وعید های آقای 

داورزنی است!
ولادیمیر آلکنو در یکی دیگر از مصاحبه هایش اظهار داشت؛ 
هرکس گفته تیم ملی ایران روی سکوی المپیک می رود 
شیاد است! این گفته آلکنو را باید با طلا نوشت و قاب گرفت 

و به دیوارهای فدراسیون والیبال نصب کرد!
آقای داورزنی با یک عذرخواهی نمی توانید جبران خسارات 
مالی بیت المال کنید و به بازی گرفتن احساسات ناشی از 

سوءمدیریت و عدم کارآیی خود را لاپوشی نمائید!
آقای داورزنی مردم با وعده های توخالی شما آشنایی دارند که 
در رسانه ملی ابراز نمودید مطمئن باشید تیم ملی ایران جزو 
چهار تیم برتر المپیک قرار می گیرد و روی سکو می رود؟! در 
مصاحبه بعدی هم به صراحت اظهار کردید تیم متفاوتی را 
در المپیک ۲۰۲۰ توکیو خواهید دید، این بود تفاوتی که ازش 

دم می زدید؟
شایسته  تیم  گروهی  مرحله  در  تا  داد  رخ  اتفاقی  چه 
ایران حذف شد و از رسیدن به مرحله یک چهارم محروم 

ماند؟! 
بچه های پرتلاش تیم ملی تمام سعی خودشان را به عمل 
آوردند و از جان مایه گذاشتند و قادر به شکست تیم ایتالیا 
و ژاپن بودند، اما دریغ از یک کوچینگ آگاه به شگردهای 
معمول در والیبال امروزی! کاری که بلنجینی مربی جوان ولی 
با دانش ایتالیا و یوئچی ناکاگائیچی مربی ۵۳ ساله ژاپن 

کردند.
متوقف کردن بازی در ست سرنوشت ساز و در امتیازهای 
پایانی توسط مربی ژاپن در روند بازی تیم ایران اثرگذار شد، 
کاری که از عهده جناب آلکنو برنیامد! حتی در تعویض و 
گرفتن وقت استراحت هم عملکرد حرفه اي نداشت که بهتر 
بود حداقل با محمدرضا تندروان که آشنا با شیوه بازی وروحیه 
بچه های ما داشت مشورت می کرد و یا به سعید معروف 
کاپیتان پرتجربه تیم که در وقت استراحت از فرط عصبانیت 
و ناراحتی از جمع بازیکنان جدا شد و به انتهای سالن رفت 

کمک می گرفتید!
سخن پیرامون علل باخت های تیم ملی ایران به کانادا، ایتالیا 
و ژاپن بسیار است که انتقاد از عملکرد ضعیف فدراسیون نیز از 
آن جمله می باشد که در طی دوسال دوری از صندلی ریاست 
فدراسیون والیبال با بازگشت مدیریت ناکار آمد خود عامل 

پسرفت والیبال ایران را به فرصت بعدی موکول می کنیم.
که  داریم  کشورمان  والیبال  مردان  دلاور  به  هم  خداقوتی 
بدون اغراق تلاش خوبی داشتند و از اینکه در سایه نابخردی 
مسئولان ورزش به ویژه فدراسیون والیبال دل آزرده و سرافکنده 

و با چشمانی اشکبار با بازی های المپیک توکیو وداع کردند.
البته سرافکندگی و شرمساری  لایق رئیس و سایر مدیران 
غیروالیبالی فدراسیون می باشد نه شما، پس سرهایتان را بالا 
بگیرید که مردم فهیم ایران قدردان زحماتتان هستند و  تک 
تک شما دلیرمردان سروقامت والیبال کشورمان را تحسین 

می کنند.
بلند شو پسر خوب والیبال تیم ملی ایران سرت را بالا بگیر که 
این سرافکندگی لایق کسانی است که باعث شکست تلخ تیم 

ملی کشورمان شدند.

در دیزی بازه،  حیای گربه کجاست!

فقط  استعــفا!
توپ و تور
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اخـــبــار  کـــــوتاه

دروازه بان استقلال در جمع آبی ها ماندگار شد
با توجه به اینکه مطرح شده بود رشید مظاهری دروازه بان تیم فوتبال 

استقلال تهران در پایان فصل از جمع آبی ها جدا می شود، اما تا به 
این لحظه این موضوع تایید نشده است، رشید مظاهری بعد از 

صحبت با فرهاد مجیدی تصمیم قطعی گرفته که فصل آینده 
در استقلال بماند.

دستور فرهاد به بازیکنان استقلال: اینستاگرام تعطیل!
طی روزهای گذشته و بعد از قهرمانی پرسپولیس برخی ستاره های این 

تیم در فضای مجازی کری خوانی هایی را با استقلالی ها انجام 
دادند اما استقلالی ها هیچ واکنشی به این فعالیت های مجازی 

نداشتند. اتفاقی که عجیب به نظر می رسید اما دلیل این موضوع 
سختگیری فرهاد مجیدی است.

داوران نیمه نهایی جام حذفی مشخص شدند
اسامی داوران قضاوت کننده در مرحله نیمه نهایی جام حذفی مشخص 

شد: استقلال تهران-گل گهر سیرجان: سید وحید کاظمی، محمد رضا 
ابوالفضلی، حسن ظهیری، یاسر همرنگ، ناظر: یدالله جهانبازی/ فولاد 

خوزستان- ملوان بندرانزلی: کوپال ناظمی، قهرمان نجفی، محمد 
جواد مداح، مجتبی افرا، ناظر: حسین عرب براقی.

چهارمین طلای المپیک بر گردن غول کوبایی
در جریان دیدار فینال وزن ۱۳۰ کیلوگرم کشتی فرنگی المپیک توکیو، 

میخاین لوپز برابر یاکوبی کاجایا از گرجستان به روی تشک رفت 
و در پایان با نتیجه ۵ بر صفر به برتری رسید و برای چهارمین 

مرتبه به مدال طلای المپیک رسید تا عنوان پرافتخارترین 
کشتی گیر تاریخ را به نام خود ثبت کند.

کنعانی زادگان راهی تیم فوتبال الاهلی قطر شد
محمدحسین کنعانی زادگان مدافع فصل گذشته تیم فوتبال پرسپولیس به 

طور رسمی، به الاهلی قطر پیوست. این بازیکن در تیم های مختلفی 
سابقه بازی دارد، اما در تیم پرسپولیس آمار خوبی از خود نشان داد 

و توانست مدافع ثابت پرسپولیس و تیم ملی کشورمان شود، او 
توانست با عملکرد خوب خود راهی تیم الاهلی قطر شد.

حاج صفی به آ اک آتن پیوست
احسان حاج صفی کاپیتان تیم ملی فوتبال کشورمان از تیم سپاهان 

خداحافظی کرد و به عنوان بازیکن آزاد راهی سوپر لیگ یونان شد تا 
برای سومین بار در این لیگ اروپایی بازی کند. او به تیم آ اک 

آتن پیوست تا همبازی کریم انصاری فرد شد، حاج صفی سابقه 
بازی در تیم های المپیاکوس و پانیونیوس را هم در کارنامه دارد.

لیگ برتر فوتسال در موعد مقرر برگزار می شود
سازمان لیگ فوتسال هیچ برنامه ای برای تاخیر در برگزاری لیگ برتر ندارد، 

طی روزهای اخیر این شایعه مطرح شده که با توجه به شیوع پیک 
پنجم کرونا و اعمال برخی محدودیت ها از یک سو و همچنین نا 

آماده بودن چند تیم لیگ برتری فوتسال از سوی دیگر، فصل جدید 
لیگ برتر فوتسال با تاخیر آغاز خواهد شد.

IOC اعتراض ورزشکار آمریکایی روی سکو و واکنش
کمیته بین المللی المپیک در حال بررسی ژستی است که ریون ساندرز 

ورزشکار آمریکایی روی سکو انجام داد، پس از اینکه او دستان خود 
را به صورت X بالای سرش بالا برد تا اعتراض خود را به شرایط 

موجود در کشورش نشان دهد کمیته بین المللی المپیک وارد 
عمل شد و اعلام کرد قصد دارد این حرکت را بررسی کند.

آرسنال به دنبال معاوضه لاکازت با لائوتارو مارتینس
لائوتارو مارتینس با توجه به عملکرد بسیار خوبی که در اینتر داشته مشتریان 

خوبی دارد. بارسلونا، اتلتیکو مادرید و آرسنال تیم های هستند که برای 
جذب این مهاجم آرژانتینی ابراز علاقه کرده اند، روزنامه گاتزتا دلو 

اسپورت ایتالیا نوشت که آرسنال حاضر است علاوه بر دادن لاکازت 
به اینتر مبلغی هم به این باشگاه بدهد تا لائوتارو را جذب کند.

آمریکا قهرمان جام طلایی شد
در فینال جام طلایی کونکاکاف دو تیم آمریکا و مکزیک به مصاف 

هم رفتند که تیم ملی فوتبال آمریکا توانست در این بازی با 
یک گل به پیروزی دست پیدا کند تا جام قهرمانی را بالای 

سر برد، این برای هفتمین بار است که آمریکا قهرمانی در 
این رقابت را به دست می آورد.

عبادی پور بهترین دریافت کننده برتر مرحله گروهی المپیک
میلاد عبادی پور دریافت کننده تیم ملی والیبال ایران در دور گروهی رقابت های 

والیبال المپیک توکیو توانست با اختلاف نسبت به رقبای خود با دریافت ۱۲۷ 
توپ موفق، بهترین دریافت کننده مسابقات والیبال المپیک ۲۰۲۰ توکیو، در 

دور گروهی شد، پور همچنین در پایان مرحله گروهی با کسب ۱۱ امتیاز 
مستقیم از سرویس در دره دوم بهترین سرویس زن های رقابت ها قرار گرفت.

نقی زاده به تراکتور پیوست
علیرضا نقی زاده که پیش از این نیز سابقه حضور در تیم فوتبال تراکتور 

را داشت، بار دیگر به جمع شاگردان فراز کمالوند بازگشت، این 
بازیکن بومی سابقه حضور در سپاهان و تیم امید کشورمان را 

در کارنامه اش دارد. او فصل گذشته در تیم مس رفسنجان توپ 
می زد، مدت زمان قرارداد نقی زاده با باشگاه تراکتور دو سال است.

مدافع استقلال جایی در لیست پرسپولیس ندارد
محمد دانشگر مدافع استقلال تهران و فرشاد محمدی مهر بازیکن فصل 

گذشته ذوب آهن از جمله بازیکنانی هستند که اسم آن ها برای 
این در حالی است  به پرسپولیس مطرح شده است.  پیوستن 

که یحیی گل محمدی قصدی برای جذب او ندارد و حضور در 
پرسپولیس منتفی است.

رکورد خاص سیدجلال با پرسپولیس
سید جلال حسینی کاپیتان تیم پرسپولیس به رکورد ۱۰۰ برد با پیراهن 

سرخ پوشان رسید، او با وجود اینکه در چند دیدار اخیر پرسپولیس غایب 
بود ولی در مجموع نقش پررنگی در کسب پنجمین قهرمانی متوالی 

سرخ پوشان داشت، کاپیتان پرسپولیس که نهمین قهرمانی خود را 
در لیگ برتر کسب کرد پرافتخارترین بازیکن تاریخ لیگ برتر است.

رقابت پرسپولیس و سپاهان برای جذب دروازه بان تراکتور
گفته می شود اخباری با وجود اینکه یک سال دیگر با باشگاه تراکتور قرارداد 

دارد، دوست ندارد در این تیم بماند  و با توجه به اینکه این دروازه بان 
از تیم های پرسپولیس و سپاهان پیشنهاد دریافت کرده احتمال دارد 

با یکی از این ۲ تیم به توافق برسد و فصل آینده در تیم دیگری 
دروازه بانی کند.  

نشست دبیرکل فدراسیون فوتبال با اسکوچیچ برگزار شد
نشست حسن کامرانی فر، سرپرست دبیرکلی فدراسیون فوتبال با دراگان 

اسکوچیچ، وحید هاشمیان و دیگر اعضای کادر فنی تیم ملی فوتبال 
ایران برگزار شد، این نشست با محوریت چگونگی حضور تیم ملی در 

مرحله نهایی مسابقات انتخابی جام جهانی ۲۰۲۲ قطر برگزار شد و 
مقرر شد تمام خواسته های سرمربی درباره این موضوع تامین شود.


